

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Perrault, P.C., laid on the Table the following:—

Copies of a statement, dated March 30, 1977, made by Ambassador William H. Barton, Permanent Representative of Canada to the United Nations, during Security Council Debate on the Question of South Africa, issued by the Department of External Affairs.

Budget Papers, being Notices of Ways and Means Motions (1) to amend the Customs Tariff, (2) to amend the Income Tax Act, (3) to amend the Income Tax Application Rules, 1971, (4) to amend the Excise Tax Act, and supplementary tables relating to the budget.

Copies of "Budget Document: An elaboration by the Minister of Finance of the analysis and policies of the Budget, March 31, 1977".

Capital Budget of Canadian Arsenals Limited for the fiscal year ended March 31, 1977, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1976-1119, dated May 11, 1976, approving same.

Report of Petro-Canada, including its accounts and financial statements certified by the Auditors, for the year ended December 31, 1976, pursuant to sections 75(3) and 77(3) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970.

Report of the National Harbours Board, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the year ended December 31, 1976, pursuant to section 32 of the *National Harbours Board Act*, Chapter N-8, and sections 75(3) and 77(3) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970.

Copies of Orders of the Administrator under the *Anti-Inflation Act*, pursuant to section 17(3) of the said Act, Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, respecting certain compensation plans, as follows:

1. The Liquor Control Commission of Manitoba and the group of its employees represented by the Manitoba Government Employees Association. Order dated March 31, 1977.

2. Perth Public Utilities Commission and the group of its Service and Operator employees. Order dated April 4, 1977.

3. Horne & Pitfield Foods Limited and the group of its unionized Retail Personnel employees, represented by the Retail Clerks Union, Local 397. Order dated April 5, 1977.

4. School District No. 60 (Peace River North) and the Board of School Trustees, Fort St. John, British Columbia. Report dated April 13, 1977.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Perrault, C.P., dépose sur le bureau ce qui suit:

Copies d'une déclaration, en date du 30 mars 1977, faite par M. William H. Barton, Ambassadeur et représentant permanent du Canada auprès des Nations Unies, dans le cadre du débat du Conseil de Sécurité sur la question de l'Afrique du Sud, émis par le ministère des Affaires extérieures.

Documents budgétaires d'Avis de motion des voies et moyens (1) modifiant le Tarif des douanes, (2) modifiant la *Loi de l'impôt sur le revenu*, (3) modifiant les Règles de 1971 concernant l'application de l'impôt sur le revenu, (4) modifiant la *Loi sur la taxe d'accise*, ainsi que des tableaux supplémentaires relatifs au budget.

Copies de «Document budgétaire: une élaboration du ministre des Finances d'une analyse et politiques du Budget, le 31 mars 1977».

Budget d'établissement des Arsenaux Canadiens Limitée pour l'année financière se terminant le 31 mars 1977, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1976-1119, en date du 11 mai 1976, approuvant ledit budget.

Rapport de Petro-Canada, ainsi que les comptes et états financiers certifiés par l'Auditeur général, pour l'année financière se terminant le 31 décembre 1976, conformément aux articles 75(3) et 77(3) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970.

Rapport du Conseil des ports nationaux, y compris les comptes et états financiers certifiés par l'Auditeur général, pour l'année financière close le 31 décembre 1976, conformément à l'article 32 de la *Loi sur le Conseil des ports nationaux*, chapitre N-8, et des articles 75(3) et 77(3) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970.

Copies d'Ordonnances du Directeur en vertu de la *Loi anti-inflation*, conformément à l'article 17(3) de ladite loi, chapitre 75, Statuts du Canada, 1974-75-76, concernant certains régimes de rémunération, à savoir:

1. La Commission de réglementation des alcools du Manitoba (*Liquor Control Commission of Manitoba*) et le groupe de ses employés représenté par la *Manitoba Government Employees Association*. Ordonnance en date du 31 mars 1977.

2. La Commission des services publics de Perth et le groupe de ses opérateurs et employés de service. Ordonnance en date du 4 avril 1977.

3. *Horne & Pitfield Foods Limited* et le groupe de ses employés syndiqués de commerce au détail, représenté par la *Retail Clerks Union*, section 397. Ordonnance en date du 5 avril 1977.

4. Commission scolaire du district N° 60 (Peace River North) et les commissaires d'école de Fort St. John, Colombie-Britannique. Rapport en date du 13 avril 1977.